

Title (en)

Window storing case.

Title (de)

Sichtlagerkasten.

Title (fr)

Caisse de stockage à fenêtre.

Publication

EP 0301482 A2 19890201 (DE)

Application

EP 88112056 A 19880726

Priority

DE 3724828 A 19870727

Abstract (en)

The window storing case has a peripheral reinforcement profile in the manner of a hollow chamber profile. The reinforcement profile forms an upper stacking edge and surrounds a window opening at the front side of the case, into which opening a collapsible window pane (10) can be inserted, the window pane (10) being swivellable about pivots (11), which are mounted in recesses (9), for collapsing. In the collapsed state, the window pane lies flush against the end wall (1) of the case and has a recess (12a) in the region of the pivots (11) of such a size that it can only be displaced laterally in a particular position, namely at an angle of precisely 90 DEG to the end wall (1), by which means the pivots (11) can be taken out of or inserted into their respective recesses (9). The window pane is thus captively connected to the case and thus forms a unit. Furthermore, the window storing case can be provided with a dust lid (17), a compartment divider (14) or a label holder (6, 7). <IMAGE>

Abstract (de)

Der Sichtlagerkasten weist ein umlaufendes Versteifungsprofil in der Art eines Hohlkammerprofiles auf. Das Versteifungsprofil bildet einen oberen Stapelrand und umgibt an der Frontseite des Kastens eine Sichtöffnung, in die eine abklappbare Sichtscheibe (10) einsetzbar ist, wobei die Sichtscheibe (10) zum Abklappen um Drehzapfen (11) schwenkbar ist, die in Aussparungen (9) gelagert sind. Die Sichtscheibe liegt im abgeklappten Zustand bündig an der Stirnwand (1) des Kastens an und weist im Bereich der Drehzapfen (11) eine solche Ausnehmung (12a) auf, daß sie nur in einer bestimmten Stellung, nämlich in einem Winkel von exakt 90 Grad zur Stirnwand (1), seitlich verschoben werden kann, wodurch die Drehzapfen (11) aus ihren jeweiligen Aussparungen (9) herausgenommen bzw. darin eingesetzt werden können. Die Sichtscheibe ist dadurch unverlierbar mit dem Kasten verbunden und bildet damit eine Einheit. Der Sichtlagerkasten kann des weiteren mit einem Staubdeckel (17), einem Fachteiler (14) oder einer Etikettenhalterung (6, 7) versehen werden.

IPC 1-7

B65D 21/02; B65D 25/54

IPC 8 full level

B65D 21/02 (2006.01); B65D 25/00 (2006.01); B65D 25/54 (2006.01)

CPC (source: EP)

B65D 21/0213 (2013.01); B65D 25/005 (2013.01); B65D 25/54 (2013.01)

Cited by

EP0549991A3; EP0484718A1; CN109809050A; DE202021103124U1; EP0480994B1

Designated contracting state (EPC)

ES FR GB IT

DOCDB simple family (publication)

EP 0301482 A2 19890201; EP 0301482 A3 19900131; DE 3724828 C1 19890223

DOCDB simple family (application)

EP 88112056 A 19880726; DE 3724828 A 19870727